
Protokoll gruppledarmöte den 27 augusti 2015 
Närvarande: Lorena Delgado, Jan Jönsson, Salar Rashid, Rebwar Hassan, Elisabeth Johnson, 

Erik Sihlberg, Thomas Flank och Kerstin Sandström. 

 

 

 

1. Basketkorgarna på Vårgårdens parklek kommer att tas ner i avvaktan på att nytt s.k. 

tyst material kommer. Det kommer alltför mycket klagomål från de boende angående 

störningar på kvällar och nätter. Nya korgar och nytt underlag är beställt och kommer 

under hösten.  

 

2. Västerholmsskolan har sagt nej till att upplåta lokaler till mötesplats för unga. 

Förvaltningen fortsätter diskussioner med idrottsförvaltningen angående ett samarbete 

avseende Vårbergs IP. 

 

3. Britt-Marie Tallroth går i pension efter lång tid i förvaltningen. Hon efterträds av 

Anneli Hilmersson. Anneli är redan anställd i förvaltningen och har tidigare arbetat 

som administrativ chef men varit tjänstledig 1,5 år. 

 

4. På lördag firas parkernas dag och Västerholmsparken kommer att invigas. 

 

5. Rebwar efterfrågade reglerna för verksamhetsbidrag. Kerstin mailar ut dessa till 

nämnden. 

 

6. Genomgång av kvällens ärenden. 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

Kerstin Sandström   Lorena Delgado 

Stadsdelsdirektör   Ordförande 


